

Hari Harimau Bintang Arab yang julung-julung kali diadakan dimulakan di seluruh rantau ini dan menyerlahkan perhatian untuk menyelamatkan spesies tersebut

- *Diadakan pada 10 Februari, Hari Harimau Bintang Arab yang pertama kali diadakan memberi tumpuan kepada perhatian antarabangsa terhadap usaha pemuliharaan yang penting dan berterusan di AIUla dan di kawasan lain*
- *MoU ditandatangani oleh Yang Mulia Putera Badr bin Abdulla bin Mohammad bin Farhan Al-Saud, Gabenor AIUla merangkap Menteri Kebudayaan dan Yang Amat Mulia Puteri Reema bint Bandar bin Sultan Abdulaziz Al-Saud, Duta Kerajaan Arab Saudi ke AS merangkap Pengasas Catmosphere*
- *Rancangan untuk perlindungan dan pemuliharaan spesies kucing besar yang ikonik diselaraskan sepenuhnya dengan Suruhanjaya Diraja untuk aspirasi alam sekitar dan kelestarian AIUla bagi barat laut Tanah Arab*

ALULA, Arab Saudi, 10 Februari 2022 /PRNewswire/ -- Bangunan ikonik dan mercu tanda bersejarah di Arab Saudi, Oman dan UAE dengan bangganya akan diterangi malam ini untuk menandakan Hari Harimau Bintang Arab yang julung-julung kali diadakan. Pencahayaan yang menakjubkan yang diilhamkan oleh kucing besar yang megah tetapi Sangat Terancam akan dipancarkan secara serentak pada bangunan King Faisal Foundation di Riyadh , King Road Tower di Jeddah, Adeer Tower di Al Khobar, Elephant Rock di AIUla serta Burj Khalifa dan pavilion Ekspo 2020 Kerajaan Arab Saudi di Dubai serta papan iklan elektronik yang sangat terkenal di Sultan Qaboos University Road di Muscat, Oman.

Untuk melihat Siaran Berita Multimedia, sila klik:

<https://www.multivu.com/players/uk/9015551-inaugural-arabian-leopard-day-kicks-off-spotlight-saving-the-species/>

Di seluruh rantau, Hari Harimau Bintang Arab turut ditandai dengan inisiatif pendidikan bilik darjah serta jangkauan media sosial sepanjang hari dengan tanda pagar #ArabianLeopardDay. Dan untuk menunjukkan sokongan awam, banyak entiti kerajaan di seluruh Arab Saudi akan menggabungkan logo rasmi Hari Harimau Bintang Arab pada laman web dan media sosial mereka hari ini.

Dalam satu langkah penting ke hadapan, Suruhanjaya Diraja AIUla (RCU) hari ini menandatangani Memorandum Persefahaman (MoU) dengan yayasan Catmosphere untuk mengukuhkan usaha serantau bagi melindungi masa depan Harimau Bintang Arab. RCU dan Catmosphere akan bekerjasama rapat dalam satu siri acara, kempen dan penyelidikan inisiatif jangkauan yang lestari dan inovatif dengan matlamat bersama untuk melindungi masa depan Harimau Bintang Arab, haiwan kebanggaan negara di Arab Saudi dan di seluruh rantau ini.

Hari Harimau Bintang Arab yang julung-julung kali diadakan menyerlahkan keadaan mendesak spesies tersebut, yang dahulunya bebas berkeliaran di Semenanjung Arab tetapi kini terhad kepada populasi kecil yang berselerak di Arab Saudi, Oman dan Yaman.

Yang Mulia Putera Badr bin Abdulla bin Mohammad bin Farhan Al-Saud, Gabenor AIUla merangkap Menteri Kebudayaan, berkata: "Menandatangani MoU tersebut menunjukkan sokongan dalam program pemuliharaan Harimau Bintang Arab RCU, yang merupakan nadi kepada rancangan pembangunan lestari yang semakin berkembang untuk wilayah AIUla yang lebih luas. Perjanjian ini juga mengukuhkan kerjasama sedia ada dengan entiti yang prihatin terhadap pemuliharaan fauna dan flora semula jadi secara signifikan termasuk Kesatuan Antarabangsa untuk Pemuliharaan Alam Semula Jadi (IUCN)."

Yang Mulia Puteri Reema bint Bandar Al-Saud, Duta Arab Saudi ke Amerika Syarikat merangkap Pengasas Catmosphere, berkata: "Menandatangani MoU baharu ini menyokong misi

Catmosphere untuk menjamin masa depan Kucing Besar, termasuk Harimau Bintang Arab. Ia membina momentum di sekitar usaha pemuliharaan serantau dengan tumpuan untuk menyokong RCU kerana ia berusaha untuk mencapai cita-citanya yang meluas bagi memperkenalkan semula spesies tersebut ke habitat semula jadi."

Amr AIMadani, Ketua Pegawai Eksekutif Suruhanjaya Diraja AIUla, berkata: "Harimau Bintang Arab merupakan simbol yang hebat bagi matlamat RCU untuk memulihara dan melindungi persekitaran semula jadi AIUla melalui usaha pemuliharaan yang luas yang direka untuk melindungi flora dan fauna semula jadi bahagian barat laut Arab yang luar biasa ini. Ia adalah realiti yang menyedihkan bahawa Harimau Bintang Arab adalah Sangat Terancam. Ancaman yang berterusan terhadap habitat semula jadinya menekankan keperluan mendesak untuk meningkatkan usaha pemuliharaan yang begitu penting bagi kelangsungan hidup jangka panjang spesies tersebut. Kami benar-benar mahu orang ramai menandakan Hari Harimau Bintang Arab dan terlibat dengan aktiviti-aktiviti untuk meningkatkan kesedaran tentang dan membantu melindungi kucing-kucing besar yang hebat ini."

Harimau Bintang Arab ini melambangkan cita-cita kelestarian alam sekitar Arab Saudi dan RCU secara meluas. Spesies ini menduduki tempat yang unik dalam kesedaran dan imaginasi secara keseluruhan rantau ini; imej kucing besar tersebut telah ditemui dalam seni ukiran batu kuno, yang telah mengilhamkan cerita rakyat dan juga digunakan dalam ungkapan harian moden.

Dengan kurang daripada 200 ekor yang masih berada di habitat semula jadi, Harimau Bintang Arab dikategorikan sebagai Sangat Terancam oleh IUCN dan dianggap sebagai berada pada risiko kepupusan yang sangat tinggi di habitat liar.

Kelahiran anak harimau bintang betina di Pusat Pembiakan Harimau Bintang Arab di Taif, Arab Saudi pada tahun lalu, menyerlahkan potensi besar untuk memperkenalkan semula spesies tersebut ke dalam hutan belantara dan pergunungan di sekitar AIUla dan kawasan sekitarnya. Walau bagaimanapun, masih terdapat jalan yang sukar dan berliku di masa hadapan yang memerlukan usaha berterusan untuk mewujudkan habitat yang dilindungi bagi memulihkan populasi.

RCU, yang menjana semula 22,561km² kawasan barat laut Arab Saudi sebagai destinasi global untuk warisan alam semula jadi dan budaya, telah memperuntukkan sebanyak USD25 juta kepada Dana Harimau Bintang Arab, sebuah organisasi bebas yang diwujudkan untuk melaksanakan projek pemuliharaan di seluruh habitat harimau bintang. RCU telah menetapkan lima kawasan rizab semula jadi meliputi 12,500km² dan akan bekerjasama dengan pakar terkemuka seperti Panthera dan IUCN untuk mengaktif, memulihara dan melindungi kawasan yang dilindungi ini dengan visi bahawa harimau bintang mungkin akan kembali bebas berkeliaran suatu hari nanti.

Majlis Menteri Arab Saudi telah menetapkan Hari Harimau Bintang Arab untuk disambut pada 10 Februari setiap tahun.

Nota kepada editor:
Ia sentiasa menjadi AIUla.

Kami akan menyediakan gambar mercu tanda yang menampilkan imej Hari Harimau Bintang Arab pada malam ini. Mercu tanda akan diterangi secara serentak pada pukul 7.10 malam waktu Arab Saudi. Selanjutnya, sila dapatkan dokumen sokongan termasuk kit alat dan Soalan Lazim [di sini](#).

Tentang Suruhanjaya Diraja AIUla

Suruhanjaya Diraja AIUla (RCU) ditubuhkan oleh dekri diraja pada bulan Julai 2017 untuk memelihara dan membangunkan AIUla, sebuah wilayah yang mempunyai alam semula jadi yang luar biasa dan budaya yang signifikan di barat laut Arab Saudi. Pelan jangka panjang RCU menggariskan pendekatan yang bertanggungjawab, lestari dan sensitif terhadap pembangunan bandar dan ekonomi yang mengekalkan warisan semula jadi dan bersejarah di kawasan ini serta menjadikan AIUla sebagai lokasi yang menarik untuk didiami, bekerja dan dilawati. Ini mencakupi

pelbagai inisiatif yang merangkumi arkeologi, pelancongan, kebudayaan, pendidikan dan seni yang mencerminkan komitmen untuk memenuhi kepelbagaian ekonomi, pemeraksanaan komuniti tempatan dan keutamaan pemeliharaan warisan dari program Wawasan 2030 Kerajaan Arab Saudi.

Hubungan media:

Jinith Joy

Perunding, Hill+Knowlton Strategies

00971 50 7219369

Video - https://mma.prnewswire.com/media/1744056/AiUla_Elephant_Rock.mp4

Foto - https://mma.prnewswire.com/media/1744054/Royal_Commission_for_AiUla.jpg

